
یکشنبه 21 خرداد   1402- 22 ذی القعده 1444 -11  ژوئن 2023 - سال بیست  و دوم - شماره  6006  8   ورزشی

اظهارات سرمربی ایران بعد از شکست چین
والیبال  ملی  تیم  سرمربی 
دلایل  برشــمردن  بــا  ایران 
پیــروزی تیمــش برابر چین 
در لیــگ ملت هــای والیبال 
گفــت: باید ســرعت بازی را 
بالا می بردیم و دفاع وسط را 

طعمه قرار دادیم.
لیگ ملت های والیبال سال 
۲۰۲۳ در گروه مردان که از روز سه شنبه ۱۶ خردادماه در دو کشور کانادا و ژاپن 
آغاز شده است، تیم های ایران و چین به مصاف یکدیگر رفتند و شاگردان عطایی 

با پیروزی ۳ بر ۱ به نخستین برد خود در این رقابت ها دست یافتند.
بهــروز عطایی پس از این دیدار اظهار کرد: تمام مســابقات در لیگ ملت ها 
۲۰۲۳ دشــوار هســتند و مقابل هر تیمی اگر درست بازی نکنیم و اشتباهاتی 
پشــت سر هم داشته باشیم، بازنده خواهیم شــد. در ست اول مسابقه را خوب 
شروع کردیم اما در امتیازهای حساس اشتباهاتی داشتیم و به دلیل دفاع چین 
ســت را واگذار کردیم. هشــت بار توپ هایمان در این ست با دفاع خنثی شدند 
در حالی که ممکن اســت مقابل بزرگترین تیم های دنیا این اتفاق برایمان رقم 
نخورد. در حمله خیلی خوب نبودیم و هرچند جلو بودیم، ست را واگذار کردیم.
وی ادامه داد: در ســت سوم بازیکنان متمرکزتر بازی کردند و طراحی حمله 
متفاوت تر شد. در ست اول تمام توپ های سرعتی تیم را دفاع کردند و در ست 
دوم دفاع وســط را طعمه قرار دادیم و بازیکنان از دفاع بلند چین عبور کردند 
و توپ را تبدیل به امتیاز کردند. ســرویس های خوبی در ســت سوم زدیم و در 
مجموع بازیکنان بازی خوبی داشتند. نمایشی قابل قبول و منظم ارائه دادند البته 
این تازه شــروع کار است و خود را برای مسابقات سخت بعدی آماده می کنیم. 
عطایی در خصوص تعویض مرتضی شــریفی با محمد جواد معنوی نژاد تصریح 
کرد: دفاع چین بلند اســت و نیاز داشــتیم سرعت بازی را بالاتر ببریم. با توجه 
به اینکه دفاع وسط را طعمه قرار دادیم، ارتفاع توپ کنار آنتن با کمک شریفی 
پایین تــر آمد و توپ هــا را در حمله به امتیاز تبدیل کردیم. امین هم آزادتر و با 
دفاع های ناقص تری رو به رو شــد تا در حمله کیفیت بالاتری داشته و موفق به 

پیروزی شویم.

ابوالفضل جلالی در استقلال ماندگار شد
مدافع تیم اســتقلال برای 
حضور دوبــاره در این تیم به 

توافق رسید.
به گزارش ایسنا، ابوالفضل 
جلالی، مدافع تیم استقلال در 

این تیم ماندگار شد.
پایان  از  جلالی که پــس 
دیــدار فینال جــام حذفی و 
شکست اســتقلال در این بازی قرارداد خود را یک طرفه با این تیم فسخ کرده 
بود پس از مذاکره دوباره با مسئولان این باشگاه برای فصل آینده هم با استقلال 
به توافق رسید. مدافع ملی پوش استقلال که در زمان ساپینتو در این تیم کم تر 
به میدان رفت حالا با جدایی این مربی تصمیم به ماندن در جمع آبی پوشــان 

گرفته است.

العین به دنبال محمد محبی
در  امارات  العین  باشــگاه 
آســتانه جذب محمد محبی 
ستاره استقلال در فصل قبل 

است.
به گزارش ایســنا، محمد 
محبی در فصلی که گذشــت 
به صورت قرضی در استقلال 
بازی کــرد و یکی از بازیکنان 
کلیدی و تاثیرگذار تیم بود. درخشــش محبی در اســتقلال باعث شده است تا 

مورد توجه تیم العین امارات قرار بگیرد.
سایت اســپورت ۳۶۰ امارات اعلام کرد که باشگاه العین در آستانه توافق با 

باشگاه سانتا کلارا و جذب محمد محبی است.
این روزنامه اماراتی نوشت که باشگاه العین با عمر اتزیلی، بازیکن سرزمین های 
اشغالی هم به توافق نهایی رسیده است تا در صورت جذب محبی زوج خط حمله 

تیم را تشکیل دهند.

۵۳ میلیارد تومان؛ خرید سرسام آور سپاهان از پرتغال!
اصفهان  ســپاهان  باشگاه 
برای خرید قطعی پیام نیازمند 
باشــگاه  از  خود  دروازه بــان 
پورتیموننزه، مبلغی در حدود 
۵۳ میلیارد تومان به باشــگاه 

پرتغالی پرداخت کرده است!
به گزارش  مهر، باشــگاه 
سپاهان به صورت رسمی خبر 
از خرید قطعی پیام نیازمند دروازه بان تیم ملی ایران با قراردادی به مدت ۲ سال 
داد. نیازمند دو فصل پیش از سپاهان راهی پورتیموننزه پرتغال شد اما نتوانست 

در این تیم به جایگاه ثابتی دست یابد و ترجیح داد به ایران بازگردد.
نیازمند به همین دلیل فصل قبل به صورت قرضی از پورتیموننزه به سپاهان 
بازگشت و بعد از جلب رضایت و اعتماد »ژوزه مورایس« سرمربی سپاهان، دستور 
برای خرید دائمی او صادر شــد. اما مبلغ خرید ایــن دروازه بان ملی پوش که 
یکی از مهره های کلیدی سپاهان در فصل گذشته برای رسیدن به عنوان نایب 
قهرمانی بود، بســیار عجیب و بالا است. طبق اعلام رسانه های پرتغال، سپاهان 
بــرای خرید پیام نیازمند مبلغ ۱ میلیون یورو به باشــگاه پورتیموننزه پرداخت 
کرده اســت. وب سایت maisfutebol با افشای این رقم نوشت: »پورتیموننزه 
با استفاده از انتقال نیازمند به تیم نایب قهرمان ایران، یک میلیون یورو به دست 

می آورد.«
همچنین روزنامه اوجوگو با اشاره به خرید ۱ میلیون یورویی سپاهان از باشگاه 
پرتغالی نوشت: »پیام در فصل اول حضورش در پورتیموننزه پنج بازی انجام داد. 
تحت پوشش ساموئل، که بعداً پورتو رفت، در نهایت او تیم را ترک کرد تا بتواند 
منظم تــر بازی کند. این تصمیم نتیجه داد زیرا در نهایت پیام به عنوان نماینده 
ایران در جام جهانی قطر حضور داشت. این یک معامله خوب برای پورتیموننزه 
است که در نتیجه با توجه به استفاده کم از پیام، مبلغ قابل توجهی وارد خزانه 
خود می کند.« با احتســاب قیمت یورو، ســپاهان تنها برای گرفتن رضایتنامه 
نیازمند مبلغی در حدود ۵۳ میلیارد تومان هزینه کرده است. اگر قرارداد سالانه 
ســپاهان با نیازمند ۱۵ میلیارد هم در نظر گرفته بشــود، نایب قهرمان فصل 
گذشته لیگ برتر فقط برای نیازمند مبلغی نزدیک به ۸۳ میلیارد تومان هزینه 

کرده است.
این در شرایطی است که سازمان لیگ فوتبال ایران قانون سقف بودجه را برای 
باشگاه ها در نظر گرفته است و تیم های اول تا چهارم لیگ برتر اجازه دارند مبلغی 

در حدود ۳۵۰ میلیارد تومان هزینه کنند.

مهدی قایدی شاگرد فرهاد مجیدی شد؟
مهدی  می شــود  گفتــه 
قایــدی با عقد قــراردادی به 
الاتحاد کلبا پیوسته و شاگرد 
این تیم  فرهاد مجیــدی در 

اماراتی خواهد شد.
مهدی قایدی ســتاره بی 
چــون و چرای اســتقلال در 
فصل گذشته بود که تنها یک 

گل برای کسب عنوان آقای گلی لیگ برتر کم آورد.
قایدی که فصل قبل به صورت قرضی در استقلال حضور داشت بازیکن تیم 
شباب الاهلی محسوب می شود و حالا گفته می شود او مورد توجه فرهاد مجیدی 
و باشگاه اتحاد کلبا قرار گرفته است. گفتنی است نزدیکان قایدی از توافق او با 
اتحاد کلبا خبر می دهند و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد باشو کوچک فوتبال ایران 

دوباره شاگرد فرهاد مجیدی خواهد شد.

تعییــن قانون ســقف بودجــه و هزینه به اخبارکوتاه
انــدازه درآمد از ســوی فدراســیون فوتبال 
برای باشــگاه های فوتبال جهت جلوگیری از 
ریخت وپاش هایشان از بودجه عمومی کشور به 
نظر می رسد بیشتر یک قانون شعاری و بدون 
پشتوانه اجرایی و برخورد انضباطی با متخلفان 
اســت؛ یک کپی کاریکاتوری از قانون فیرپلی 

مالی فوتبال اروپا.
به گزارش ایرنا، قراردادهای نجومی بازیکنان 
و مربیان در فوتبال کشورمان انتقادهای زیادی 
را به دنبال داشته اســت، قراردادهایی که هر 
فصل بدون هیچ گونه ضابطه و معیاری افزایش 
قابل توجه و نجومی پیــدا می کند. آن هم در 
شــرایطی که بخش زیادی از ایــن قراردادها 
از بودجه عمومی کشــور پرداخت می شــود. 
هزینه های چند صد میلیاردی سالانه باشگاه ها 
که برای برخی باشــگاه ها تا ۵۰۰ میلیارد هم 
تخمین زده می شود، سبب شده تا فدراسیون 
فوتبال برای کشــیدن ترمز افزایش سرسام آور 
قراردادها با شروع فصل نقل و انتقالات تابستانی 

دست به کار شود.
به خصوص که ایــن قراردادها در برخی از 
تیم ها مانند اســتقلال و پرسپولیس زمینه ساز 
بدهی های فراوانی شــده و شــکایت بازیکنان 
خارجی و داخلی به فیفا ســبب شده تا این دو 
باشگاه علاوه بر پرداخت جریمه های هنگفت، 
با محرومیت هم روبرو شــوند. حال براســاس 
تصمیم فدراســیون فوتبال، باشگاه ها موظف 
هستند به اندازه درآمدی که دارند، هزینه کنند 

تا زیان ده نباشند.
منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم فدراسیون 
فوتبــال هفته گذشــته قانون ســقف بود را 
درخواســت خود باشــگاه ها عنوان کرده بود: 
»باشگاه ها عمدتا در قالب قانون تجارت فعالیت 
می کنند. طبق قانون کشورمان اگر یک شرکت 
یا باشگاه سه سال متوالی زیان ده باشد، باید آن 
را به انحلال رســاند زیرا کامــلا زیان ده بوده و 
صورت هایشان در بحث مالی مردود است. این 
موضوع در آینده گریبانگیر باشــگاه ها خواهد 
شد. به همین خاطر در جلسه ای که با مدیران 
باشــگاه ها داشــتیم، آنها به  صــورت مکتوب 
درخواست کردند که سقف متعادل بودجه برای 
حضور در لیگ برتر تعریف شود و براساس آن 
هزینه ها محاســبه و در کنترل باشگاه ها قرار 
بگیرد. بــه خصوص که الان عمده باشــگاه ها 
هزینه و درآمدشان همخوانی ندارد و مشکلاتی 

برای صدور مجوز حرفه ای ایجاد می شود.«

البته قانون قانون ســقف بودجه و هزینه بر 
اســاس درآمد، اولین بار نیست که در فوتبال 
کشورمان مطرح می شود و در ابتدای دهه ۹۰ 
پس از شکســت خوردن قانون سقف قرارداد، 
مســئولان وقت ســازمان لیگ و فدراســیون 
فوتبال از قانون ســقف بودجه بــرای کنترل 
رقم قراردادها رونمایی کردند. این طرح اما آن 
ســال با نظر منفی باشگاه ها روبرو شد و آنها از 
اجــرای این طرح حمایت نکردند تا با توجه به 
پیش بینی نشدن قوانین انضباطی برای برخورد 
با تیم های متخلف، ایــن قانون هم خیلی زود 

شکست بخورد.
حالا ۹ سال بعد، دوباره این بار با درخواست 
باشگاه ها قرار است اجرایی شود، قانونی که برای 
تیم ها یک سقف مشخص بودجه جهت هزینه 
مشخص می کند و اجازه نمی دهد تا بالاتر از آن 

هزینه کنند.

قانون سقف بودجه و هزینه بر اساس درآمد 
یک کپی ابتدایی و اولیه از قانون فیرپلی مالی یا 
همان financial fair play است که از سال 
۲۰۱۱ در فوتبال باشگاهی اروپا اجرا می شود، 
فــرض اصلی FFP این اســت کــه اطمینان 
حاصل شود که باشــگاه ها بیش از درآمدشان 
خرج نمی کنند و این قانون از افزایش مشکلات 
مالی باشــگاه ها که می تواند موجودیت آنها را 

تهدید کند جلوگیری می کند.
جرقه اولیه اجرایی شدن این قانون به سال 
۲۰۰۹ بر می گردد ، سالی که بررسی یوفا نشان 
داد که بیش از نیمی از ۶۶۵ باشگاه اروپایی در 
طول سال گذشته متحمل ضرر مالی شده اند، 
اگرچه تعداد کمی از آنها توانسته اند از ضررهای 
سنگین از طریق ثروت مالکان خود جان سالم 

به در ببرند.
علاوه بر این حضور مالکان ثروتمند در برخی 

باشگاه های اروپایی و افزایش شدید دستمزدها 
در نقل و انتقالات، بر بازار فوتبال تأثیر نامطلوبی 
گذاشته بود و دیگران را نیز تشویق می کرد که 
برای پاسخگویی به تقاضاها و حفظ شهرت خود 
به عنوان یک باشگاه رقابتی، بیشتر هزینه کنند. 
در چنین شــرایطی هدف قانون فیرپلی مالی 
»بهبود ســلامت مالی کلی فوتبال اروپا« بود 
و مقررات FFP به منظور جلوگیری از هزینه 
بیش از حد باشگاه ها در طول چندین فصل در 

چارچوب بودجه تعیین شده تنظیم شد.
میشــل پلاتینی، رئیس وقــت یوفا پس از 
اجرایی شــدن این قانون گفت:»پنجاه درصد 
باشــگاه ها در حال از دست دادن پول هستند 
و این یک روند رو به افزایش است. ما باید این 
مارپیچ نزولــی را متوقف می کردیم. آنها بیش 
از آنچه که به دســت آورده اند هزینه کرده اند 
و بدهی هــای خــود را پرداخــت نکرده اند. ما 

نمی خواهیم به باشگاه ها صدمه بزنیم، برعکس 
می خواهیم به آنها کمک کنیم.«

هسته مقررات FFP شرط سربه سر است 
که در آن باشــگاه ها موظف هســتند بیش از 
درآمدی که کسب می  کنند خرج نکنند و باید 
در طول ســه سال حساب های خود را متعادل 

کنند.
البته این بودجه تعیین شــده، هزینه های 
مربوط به توسعه زیرساخت ها، امکانات آموزشی 
و آکادمی های رده های پایه را شامل نمی شود و 

این بخش ها مستثنی شده اند.
اما مجازات نقــض قوانین بازی جوانمردانه 
مالی چیست؟ قانون فعلی FFP اجازه می دهد 
تا هشــت مجازات جداگانه علیه باشــگاه ها به 
دلیل نقض مقررات اعمال شود توبیخ و هشدار، 
جریمه، کسر امتیاز، کســر درآمد از مسابقات 
یوفا، ممنوعیت ثبت نــام بازیکنان جدید برای 
مســابقات یوفا، محدودیت در تعداد بازیکنانی 
کــه یک باشــگاه می تواند در مســابقات یوفا 
ثبت نام کند، کنار گذاشتن از یک تورنمنت که 
در حال انجام است و حذف از مسابقات آینده 
مجازات هایی اســت که یوفا بر اســاس شدت 
تخلف انجام شده توسط باشگاه ها تعیین کرده 

است.
با این تفاســیر در فصل جدید فوتبال قرار 
اســت در کشــورمان نیز بخش هایی از قانون 
فیرپلــی مالی اجرایی شــود، قانونی که هنوز 
به صورت رســمی جزئیات آن بیان نشــده و 
فدراســیون فوتبال به صورت کلی صحبت از 
تعیین قانون ســقف بودجه بنا به درخواســت 

خود باشگاه ها کرده است.
همچنین مشــخص نیست که برای تخطی 
از این قانون آیا مجازات هایی هم در نظر گرفته 
شده یا این قانون به صورت توصیه ای قرار است 

اجرایی شود.
با این حــال نگاهــی به گذشــته و مرور 
قانون گذاری هایی، چشم انداز  سرنوشت چنین 
روشنی را برای اجرایی شدن قانون سقف بودجه 
در فوتبال ایران ترسیم نمی کند. به نظر می رسد 
این قانون هم بیشتر از آنکه یک پیش زمینه و 
پشتوانه محکم برای اجرایی شدن داشته باشد، 
بیشتر یک قانون شعاری در واکنش به اعتراض 
جامعه به پرداخت های بدون حســاب و کتاب 
و فــوق نجومی به بازیکنان و مربیان فوتبال از 
بودجه عمومی کشور است، آن هم در شرایطی 
که وضعیت اقتصادی کشور با توجه به تحریم ها 

سال به سال سخت تر می شود.

مدیریــت پرســپولیس در روزهای آینــده چالش های 
متفاوتی پیش روی خود دارد.

بــه گــزارش ایرنــا، تیــم فوتبــال پرســپولیس بــه 
شکوهمندانه ترین شــکل ممکن فصل را به پایان رساند تا 

با رکورد ۱۰۰ درصد پیروزی در سال ۱۴۰۲ رسیده باشد.
برتری در دربی لیگ، پس گرفتن صدر جدول از سپاهان، 
قهرمانــی در لیگ، فتح جــام حذفی با برتــری در صد و 
یکمین شــهرآورد پایتخت که همراه با آن سوپرجام هم به 
نام پرســپولیس ثبت شــد، از جمله اتفاقات مهمی بود که 

پرسپولیس با این بازیکنانش رقم زد.

در این شرایط هواداران پرســپولیس برای فصل جدید 
انتظار دارند تا موفقیت های این تیم تداوم داشــته باشــد و 
حتــی تیم برای موفقیت های بزرگ تر )قهرمانی در آســیا( 
بسته شود. در این شرایط مسوولان باشگاه روزهای حساسی 
را پیش رو دارند تا بتوانند انتظارات هواداران را برآورده کنند. 
در روزهای اخیر مباحثی مبنی بر تغییرات در هیئت مدیره 
و مدیریت باشــگاه مطرح شــده اما حالا ماندن درویش در 

مدیریت باشگاه قطعی شده تا انتظارات را برآورده کند.
تامین منابع مالی

ابتدا تامین منابع مالی باید در اولویت مســوولان باشگاه 

قرار بگیرد چرا کــه در روزهایی که تیم های صنعتی برای 
تقویت خــود به صورت دلاری هزینه می کنند، قهرمان هم 
باید منابع کافی را داشته باشد تا در نقل و انتقالات از رقبای 
اصلی خود عقب نماند و به خوبی برای تامین منابع باشگاه 
اقدامات لازم صورت بگیرد. درست است که قسمتی از پول 
سهام در حساب باشــگاه است اما آن به عنوان سپرده باید 
باشــد و به همین خاطر علاوه بر آن باید اسپانسرهای لازم، 
همکاری خود را با باشگاه شروع کنند تا از تمام ظرفیت نام 

پرسپولیس برای درآمدزایی استفاده شود.
تمدید قراردادها

ستاره های پرسپولیس مثل میلاد سرلک،  سعید صادقی 
و عیســی آل کثیر بازیکنانی هســتند که بــرای هر مربی 
حضورشــان نعمت محسوب می شود و به همین خاطر باید 
برای تمدید قرارداد آنها اقدامات صورت بگیرد. هر چند اینکه 
هنوز برای تمدید قرارداد آنها اقدامات لازم انجام نشــده تا 

هواداران بابت وضعیت آنها نگران باشند جای سوال دارد.
فاتح سه گانه باید بماند

گل محمدی با جام هایی که امســال فتح کرد توانست 
رکوردی مشابه رکورد برانکو سرمربی افسانه ای این باشگاه 
داشــته باشد. ســه قهرمانی در لیگ، یک قهرمانی در جام 
حذفی و ســوپرجام از جمله جام هایــی گل محمدی در 

پرسپولیس است.
این مربی با وجود اینکه با سرخپوشــان قرارداد دارد، اما 
ادامه همکاری را منوط به فراهم بودن شرایط دانسته است 

با این حال هنوز اتفاق جدیدی در این زمینه نیفتاده است.
آزمون بزرگ نقل و انتقالات

باشگاه های سپاهان، اســتقلال، گل گهر و تراکتور تمام 
تلاش خود را به کار می گیرند تا بتوانند با جذب ستاره های 
صاحب نام با سرخپوشــان برای قهرمانی وارد رقابت شوند. 
نمی توان این موضوع را کتمان کرد که فصل گذشته عملکرد 
مدیران باشــگاه در نقل و انتقــالات خوب بود اما این فصل 
قطعا با توجه به بازار و افزایش سهمیه جذب بازیکن خارجی، 
مســوولان باشگاه کار به مراتب سخت تری در این راه پیش 

رو دارند.
پرداخت قسط رادوشوویچ

اواخر تیر ماه مسوولان پرسپولیس باید نسبت به پرداخت 
دروازه بان سابق خود اقدام کنند و در غیر این صورت دچار 
ضرر و زیان می شوند. مسوولان باشگاه پرسپولیس دو قسط 
اول را در زمان مقرر پرداخت کردند تا نشــان دهند راه های 

پرداخت را در زمان تحریم پیدا کردند.
با این حال با توجه به ضرر و زیان هنگفتی که در صورت 
عدم پرداخت در زمان مقرر به باشگاه تحمیل می شود،  باید 
دید که مسوولان چه اقداماتی را برای پرداخت این مطالبات 

در سر دارند.
پرســپولیس نســبت به فصول قبل که بلافاصله پس از 
اتمــام لیگ کار نقل و انتقالاتــی کار را آغاز می کرد، عقب 
هستند اما مسوولان باشگاه در تلاشند تا خیلی منطقی و با 

فهرست مربی این کار را انجام دهند.

سقف بودجه و هزینه به اندازه درآمد از سوی فدراسیون فوتبال تعیین شد

قانون شعاری و بدون پشتوانه اجرایی

نگاهی به چالش های مدیریتی پیش روی پرسپولیس

مدیر فنی تیم ملی وزنه برداری معتقد است با توجه به 
اینکه رشته وزنه برداری بانوان در ایران نوپا است فعلا باید 

اقدامات »گلخانه ای« انجام بشود.
کوروش باقــری در گفت وگو با مهــر، درباره وضعیت 
بانوان وزنه بردار برای حضور در بازی های آســیایی هانگژو 
گفت: هنوز مشــخص نیست چه تعداد بانوی وزنه بردار به 

بازی های آسیایی هانگژو اعزام می شود.
ما نــام پنج وزنه بــردار در پنج وزن مختلــف را اعلام 
کردیم، اما با هماهنگی فدراســیون وزنه برداری و موافقت 
کمیته ملی المپیک لیست نهایی اعزام به هانگژو مشخص 
خواهد شــد ولی ما آمادگی اعزام پنــج وزنه بردار به این 

مسابقات را داریم.
وزنه برداری بانوان نوپاست و نیاز به زمان دارد

مدیــر فنی تیم ملــی وزنه بــرداری بانــوان در مورد 
مدال آوری بانــوان در هانگژو تاکید کرد: تا زمان برگزاری 
بازی ها چند مــاه زمان داریم و با برنامه ریزی هایی صورت 
گرفته تا آن موقع بانوان ارتقای رکورد خواهند داشت و به 
آمادگی می رســند، از الان نمی توانیم در مورد مدال آوری 

آنها اظهارنظر کنیم.
البته وزنه برداری بانوان رشته نوپا در ایران است و باید 

به آن فرصت دهیم تا ارتقا پیدا کند.
امیدوارم در این سه ماه پیش رو شرایطی به وجود بیاید 

که به مدال آوری امید داشته باشیم.
سطح رکوردی نفرات تیم ملی تفاوت زیادی دارد
باقری با بیــان اینکه در وزنه برداری بانــوان فعلًا باید 
گلخانــه ای عمل کنیم، عنوان کرد: بــا توجه به نوپا بودن 
این رشــته در ایران به لحاظ رکــوردی و کیفیت آن باید 
گلخانه ای عمل کنیم، اما به لحاظ گســتردگی این رشته 
شرایط خوبی دارد، سطح رکوردی نفرات تیم ملی تفاوت 

زیادی با هم دارد.
تا مهرماه از بانوان رکوردگیری خواهیم کرد

مدیر فنــی تیم ملی وزنه برداری بانوان اظهار داشــت: 
اردوی ملی پوشــان از ۶ خرداد شروع شده و همچنان در 
حال برگزاری اســت، در اردوی تیم ملی رکوردگیری های 

زیادی خواهیم داشت.
 در اواخر خردادماه یک رکوردگیری انجام می دهیم تا 

ترکیب اعزامی نوجوانان برای مســابقات قهرمانی آسیا در 
مردادماه را مشــخص کنیم، تا زمان برگزاری تیم ملی به 

هانگژو این رکوردگیری ها ادامه خواهد داشت تا در نهایت 
به یک ترکیب ایده آل برسیم.

کوروش باقری:

 در وزنه برداری بانوان گلخانه ای عمل می کنیم

ادامه همــکاری با پیام نیازمنــد گام بزرگ محمدرضا 
ساکت برای برای حفظ تیم طلایی برای رقابت های فصل 

آینده لیگ برتر فوتبال ایران خواهد بود.

به گزارش ورزش سه، تیم فوتبال سپاهان تیم با هویت 
متمول و صاحب شــکل و به اصطلاح سر و صاحب است 
که همــواره در فصول نقل و انتقالاتی با دســت بازی که 

مدیرانش دارند، جزو خریدارهای مهم تابســتانی محسوب 
می شود.

ســپاهان در اولین گام با پیــام نیازمند دروازه بان ملی 
پوشــش تمدید کرده اســت. بازیکنی کــه ممکن بود به 
سرعت مدنظر حداقل یک باشگاه پرهوادار لیگ برتری قرار 
بگیرد اما مدیران این باشــگاه با قرار دادن یک پاکت پول 
روی میــز، پورتیموننــزه را از دور خارج کردند و پیام را با 
رضایت نامه انتقال دائمی به اصفهان بازگردانند تا این گلر 
خوش قامت خوش اخلاق همچنان در جمع طلایی پوشان 

به کار خود ادامه بدهد.
اما گام های بعدی ســپاهان در بازار نقل و انتقالات چه 
کسانی خواهند بود؟ در حال حاضر نام سه اسم در اطراف 

این باشگاه به گوش می رسد:
کاوه رضایی ســتاره سابق استقلال، رضا اسدی مهاجم 
فصل گذشــته تراکتور و مهدی حســینی ســتاره مس 

رفسنجان.
ظاهراً با هر سه این بازیکن ها و نمایندگان آنها مذاکراتی 

صورت گرفته و سپاهان در حال چانه زنی برای جلب نظر 
نظر آن ها برای عقد قرارداد در روزهای پیش رو است. البته 
آنها با رضا شکاری نیز مذاکراتی انجام دادند اما کار آنها به 
دلیل مبلغ رضایتنامه ۳۰۰ هزار دلاری شکاری که باید به 

گل گهر پرداخته شود، متوقف باقی مانده است.
هــر یک از این چهــار بازیکن اگر فــرد بعدی فوتبال 
خرید بعدی بازار نقل و انتقالات فوتبال ایران باشــد، سر 
و صدای خود را خواهند داشــت و امید خاص خود را برای 
هواداران سپاهان ایجاد خواهند کرد و این همیشه بخشی 
از اقتضائات طبیعی فصلی است که یک تیم مدعی در بازار 
میچرخد و مهره های مدنظر سرمربی را جذب می کند. آن 
هم در شرایطی که استقلال پرسپولیس هنوز درگیر مسئله 
مجموعه مدیریتی و مالکیت و نکاتی از این دست هستند. 
باید ببینیم سپاهان در چه زمانی فصل نقل و انتقالات خود 
را به پایان خواهد رســاند و چهره تیم را در جهت خواسته 
طرفداران که کســب حداقل یک جام و موفقیت در رقابت 

های آسیایی است، اجابت خواهد کرد.

یورش سپاهان به تابستان داغ نقل و انتقالات


